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     Mesiac máj sa v našej obci začal Behom na Rokoš a stavaním mája. 
Bohatá účasť bežcov na tomto podujatí určite vždy poteší, veď 
dobrovoľní hasiči majú s prípravou veľa práce a patrí im poďakovanie. 
Prvomájové popoludnie nám spestrili motorkári a folklóristi  
zaujímavým programom a postavením mája v parku. 18 m vysoký 
smrek dal chlapom zabrať.

     Moje povinnosti sa sústredili na prípravu stretnutí ohľadom 
územného plánu, výstavby bytovky a príprave materiálov na 
spracovanie projektov potrebných k žiadostiam o dotácie. Našim 
zámerom je požiadať o finančné prostriedky na Materskú školu, 
Hasičskú zbrojnicu, ZUŠ, Dom smútku a zberný dvor. Dokončili sme 
parkovacie plochy v základnej škole. Ďalší priestorom, ktorým sa 
musím zaoberať je cintorín. Je potrebné vybudovať chodníky, 
dotiahnuť vodu, verejné osvetlenie a všetko potrebné do priestoru za 
Dom smútku. Oslovíme majiteľov pozemkov a dáme vypracovať 
projektovú dokumentáciu. Taktiež som riešil žiadosti na rôzne stavby 
a nie vždy vieme vyhovieť. Stavebný zákon akoby niekedy neexistoval 
a potom nás čaká boj s nelegálnymi stavbami, čo je ozaj beh na dlhé 
trate. Zúčastnil som sa na zasadnutí Združenia miest a obcí Hornej 
Nitry v Partizánskom, na ktorom sme podporili kandidatúru primátora
Jozefa Bôžika na predsedu ZMOS. Rôzne sťažnosti a susedské doťaho-
vačky sa mi darí riešiť s občanmi slovne a som rád, keď sa susedovci 
dohodnú. Rozbehol sa výkup pozemkov  pod ČOV a chcem sa poďako-
vať každému, kto to pochopil a vyšiel v ústrety. Zvolal som mimoriad-
ne zastupiteľstvo, aby sme mohli pokračovať v projektoch. Víkendy 
som mal pracovné a to na rôznych športovo-kultúrnych podujatiach, 
sobáše a Valné zhromaždenie urbariátu. Riešil som aj vozový park - 
a to hasičské autá ako aj vozidlá z prevádzky, ich oslobodenie od 
poplatkov a mýtne jednotky. Zúčastnil som sa na zasadnutí kultúrnej 
komisie. Témou boli akcie MDD a začali sme už s prípravami na 
Rudniansky deň. Každé podujatie treba dobre naplánovať.. 
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     Zvolal som urgentne zasadnutie poslancov obecného zastupiteľstva
za účelom prijatia uznesenia potrebného ku žiadosti na výstavbu 
bytového domu. Opakovane sa venujem územnému plánu a stretnu-
tiam na rôznych inštitúciách, ktoré nesúhlasia s navrhovanými 
zmenami. Uvidím, čo sa nám podarí vyrokovať. Máj bol bohatý na 
podujatia ako aj rôzne zasadnutia urbariátov, komisií pri OZ a hlavne 
na športové podujatia. Medzi najznámejšie patrí aj Rudnocup na 
priehrade, kde sa nám na vodnej hladine predviedli tí najlepší mladí 
kanoisti z celej republiky a aj zahraničia. Zaujímavý bol sobáš, ktorý 
sme robili na lúke nad obcou Liešťany. Takéto neobyčaje mám celkom 
rád. 

     Záver mája som absolvoval niekoľko pracovných ciest za účelom 
rokovaní o možnostiach získať dotácie na rôzne projekty. Podali sme 
žiadosť o dotáciu na výstavbu bytovky. Na tento projekt sa veľmi 
teším. Pre nás je veľmi dôležité umožniť bývanie každému kto chce žiť
v našej obci. 

     Prajem Vám veľa slnečných a pokojných dní.

                                                                                                     R.Š.


